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ZAPISNIK SJEDNICE SKOLSKOG ODBOR\

(zapisnik sjednice br. 6)

Sesta sjednica Skolskog odbora Osnovne Skole Vinica odriala se 03. rujna 2021. godine s podetkom u
11:00 sati bnline - Zoom\.

tfiE!!gi.rI!e!9yi: Nikolina Sirodi6, Vesna Hmdi6, Anja Tot, Branimir Stimec, Martina Kaplji6, Mihali6
Marijan
Opravdali izost{nak LjiUana Stokrajec

Ostrli prisutnir Mirjana JambriSko (ravnateUica), Marina Drvaxi6 (tajnica)

Predsjednica Skolskog odbor4 Nikolina Sirodi6, konstatin daje p sutna pohebna ve6ina dlanova
Skolskog odbora (6 dlanova) te 6e se donositi pravovaljane odluke.

Na podetku je predsjednica Skolskog odbora halila dopunu dnevnog reda mdi suglasnosti Ministarstva
znanosti i obmzovanja o zpposljavanju na radno mjesto spremad/ica lkole - 2 izvr,<itelja na neodredeno
puno mdno vrijeme.
Utvrdeni dnevni red jednoglasno j e prihva6en, te on glasi:
l Izvjed6e s prethodne sjednice Skolskog odbora
2. Dono5enje odlike o odabiru kandidata po.aspisanom natjedaju za pomo6nike u nastavi- 4 izv*itelja
3. Donosenje odluke o cteni Skolske kuhinje
4. Donosenje odluke za raspisivanje natjedaja za mdno mjesto spremadice- 2 izvrditelja na neodredeno
Puno raddo !.rijeme
5. Raao- altivnosti u Skoli, pitanja, odgovori, rasprava o daljnjim zadacima

ToC.1,
Na zapisnik s.sjednice nije bilo primjedbi, te je on jednoglasno usvojen. Ravnateljica Bkole, gda.
Mirjana Jarnbriski je napomenula da natjedaj za produzeni bonvak nijejos raspisanjer smo t€kjuder
dobili rjesenje o tehnoloSkim viskovima u iupanUi, aprije toga se natjedaj ne moze zakonski provesti.

Toi.2.
Pod drugom todkom dnevnog reda, ravnateljioa Skole gda. Jarnbrisko objainjava da se za odabir
kandidata za zasnivanje radnog odnosa pomo6nika ne primjenjuje Pravilnik o postupku i nadinu
wednovanja u natjedajnom postupku, no budu6i da su jo! 2 udenika nase 3kole ostvarila pravo na
pomodnika u nastavi, odludeno je da se za odabir kandidata formira trodlano povjerenstvo koje 6e
provesti usmeno ispitivanje kandidata prijavUenih na raspisani natjedaj. Na natjedaj je pristiglo 9 molbi
koje su bile poslane Favodobno, te su bile uredne i potpune. Na usmeni dio ispitivanja nije se odavalo
4 kandidata" te se smafia da su povukli svoje pijave, kao Sto su bili i upozoreni prilikom dobivanja
termina za usmeni dio ispitivanja pred povj erenstvom. Jedna kandidatkinj aje por,ukla molbu kod samog
usmenog ispitivanj4 zbog drugog radnog mjesta. Preostala 4 kandidata su usmeno ispitana od shane



povjerenstva u sastavu: gda. Snjezana Galpari6 (udit€tica razredne nastave), gda. Mateja Polandec

(pedagogiqja), te gdica. Ma na Drva 6 (tajnioa). Nakon..usmenog ispitivanja situacija je sljededa:

najvise bodova (30/30) ostvarile su kandidatkinje gda. P. Z. i gda. T.K., dok su sUede6i na rang listi
kandidati gda. D. M. (28/30), te gosp, H.M. (25130). Prvo troje predloZenih kandidata je Fo3lo
edukaciju, a gosp. M.H. 6e edukactu pro6i u Skoli pod vodstvom pedagoginje gde Polandec M. u
trajanju od 20 sati, te bi od drugog tjedna nastave bio spreman za ulazak u razxed. Gila. JambriSkije
navedene kandidate i predloiila Skolsko4 odboru na glasanje, te su svi navedeni kandidati jednoglasno

prihvaCeni na prijavljeno mdno mjesto. S kandidatima de biti sklopljen Ugovor o radu na odretleno,

nepuno mdno wijeme (20 sati tjedno) na mdnom mjestu pomo6nika u nastavi za lkolsku godinu
2021./22. u sklopu projekta "Mi mozemo'.

Tot,3
Pod tre6om todkom dnevnog reda raspravljalo se o cijeni Skolske kuhinje u narednoj Skolskoj

godini(2021./22.). Nakon sjednice Uditeljskog vije6a, sastalo se povjerenstvo u sastavu: gda. Jambir3ko

Midana(ravnateljica), gda. Hrndid Vesna(kuharica), gda. Majhen Marjana (dipl. uditelj razredne

nastave), te gda. Durak Jelena (ud. prirode i biologije) da bi raspravilo o tjednom meniju u Skolskoj

kuhinji. Na ternelju pribavljenih ciiena od dobavljada s kojima Skola ima sklopljen ugovor napmvljena
je specifikacija cij ena na mjesednoj bazi od 20 radnih dana(premda neki mj eseci imaju vige, a neki manje

od tog broja- uz€tje prosjek). S obzirorn na porast cijena, utvrdenoje da sa 5,50 kn po danu za oijenu

kuhinje, Skola ne pokriva u potpunosti, te je predloieno da se cijena dnevnog obroka podigne na 6,00

kn. Specifikacija i predloZeni jelovnik bili su ptethodno poslani dlanovima ikolsko"g odbora na

razrnahanje, teje na sjednici prijedlog o pove6anju cijene Skolske kuhinje dan na glasanje. Skolski odbor
gajejednoglasno prihvatio, te cijena Skolske kuhinje iznosi 6,00 kn po danu. Odluka o cijeni lkolskog
obroka za Skolsku godinu 2021.12022.

Toi.4
S obzirom daje od strane Ministarstva dana suglasnost o zaposljavanju dvoje kandidata na mdno mjesto

spremada/ice (zbog odlaska 2 spremadice u mirovinu), stavljen je na Slasanje priiedlog da se mspiSe

natjedaj za popunjavanje radnog mjesta spremada/ice- 2 izwsitelja na neodredeno puno radno rijeme.
Dati prijedlogjejednoglasno usvojen, te 6e se zapodeti sa postupkom mspisivanja natjedaja.

Toi,5
Pod todkom Razno gda. Jambrilko je napomenula da je uz pomoi Zupaniie( i opdine?) osigurana

besplatna Skolska kuhinja za ?4 udenik4 te da projeki 'Skolsko mlijeko" i 'Skolsko vo6e" teku dalje.

Napomenulaja da su se epidemioloske mjerc dobro postivale u prethodnoj Skolskoj godini, te da smatra

da de i dalje biti tako, teje istaknule neke razlike u propisanim epidemioloskim mjerama u oalnosu na

prethodnu godinu.
Takoderje Skolski odbor upoznala s trjekom postupka nabave i montaze vanjskih Zaluzina i roleta na

prozore lkole koji gledaju najuznu stranu(dle hoskove uglawom snosi Zupanija kao osnivad), te da bi
s vremenom mogli svi piozori bitipokiveni novim Zaluzinama./roletama.

Gda. Jambrilko je podsjetila da smo ispratili u mirovinu gafu. Nadu Sikirica-SagadZija (uditeljica

hwaskog jezika), te da je na njeno mjesto privremeno(na 60 danq tj. do raspisivanja natjedaja)

zaposlena bivSa udenica nale Skole gdica. Furjan Laru.
Ravnateljicaje takod€r istaknula de 6emo i ove godine poticatixkljudivanje udenika u centre izvrsnosti,

da smo ukljudeni u Erasmus projek kojije u tijekl i u sklopu kojega je planirano gostovanje Skola iz 5

zemalja kod nas u drugom polugodi3tu, da smo prlavili STEM projeld u suradnji sa susjednim Skolama.

Na l(Iaju se mvnateljica zahvalila opdini na financinnju radnih materijala za sve nale udenike, teje
zehvalila i na poklonima koji 6e prvi dan nastave biti uruieni udenicima prvog mzeala.

Sjednicaje zavr5ila u 17:45.

Predsjednik Skolskog odbora:
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